
Zápis č. 6/2022 

z jednání KMČ Jaroslavice, dne 17. 10. 2022 

Přítomni: V. Karola, V. Záhořák, M. Buchtík, M. Zbořilová, E. Neudeková, T. Bureš, 

     Ing. J. Němeček, L. Surá               

Omluven: Ing. Z. Valášek 

Hosté: PhDr. Mgr. J. Pala 

Přítomno 8 členů, komise je usnášeníschopná. 

 

Program: 

1. Úvod, schválení programu 

2. Informace z jednání na OD – p. Karola 

3. Nové priority na r. 2023 

4. Doplnění členů komise 

5. Různé, nové podněty, závěr 

 

1. Program byl přítomnými členy komise schválen. 

2. Pan Karola informoval přítomné o výsledcích jednání na OD, které se týkalo řešení 

dopravní situace v místní části:  

a) zřízení tzv. zóny 30, ke zpomalení dopravy v bočních komunikacích, kde nejsou 

chodníky.  

b) Zrcadlo na výjezdu z ulice Kúsek. 

c) Ořezy větví kolem VO na ulici Drahy, dolní část Anenské, Smrková č. p. 177. 

d) Zahájení akce – Odvodnění pod svodidly na Anenské. 

e) Projednání požadavku majitelů zídky s projektantem – u priority: „ úprava 

křižovatky Anenská, vjezd do Pasíček“, I. etapa – opěrná zídka se schodišti. 

3. Jako nová priorita bude navrženo vybudování chodníku kolem prostoru točny MHD v šíři 

1m, mimo prostor na kterém bude postaven nový průhledný přístřešek na točně MHD 

/přístřešek typ AE310a – SS, rozměry 4,2 x 1,7m, zadní a boční stěny/. Vybudování 

nového přístřešku je v prioritách od r. 2021. 

Komise schválila nákup zahradního nábytku – 2 ks pivní sety a 1 ks plast. stůl a 10 ks 

plast. židlí (tmavě zelená barva). Letos budou zakoupeny světelné řetězy MAXILED  bílý 2 

ks /1 ks délka 20 m, cena 2 844 Kč/. 

4. Členové komise projednali žádost o členství v komisi m. č. – p. Pozzi, p. Kocourková. 

Informace bude předána na OKP. 

5. Různé, nové podněty 

- P. Karola zajistil statika, který udělá návrh na zpevnění sloupů u sportoviště, pro 

vyřešení zasíťování hřiště. Podklady předány na OMZ pí Gáškové. 

- P. Bureš – dořešení protihlukové výsadby na odhlučnění sportoviště 

- Upozornění - opravený propustek na komunikaci K Jaroslavicím /mezi zatáčkami 

s dopr. značením/ se opět propadá. Bude předáno na OD. 

- Požadavek z VS – řešení zápachu na ulici Na Vrše – prodává se restaurace U 

Baďurů. Požadavek vyřešit kanalizaci, před případnou rekonstrukcí restaurace. 



- Stížnost na DSZO – od 1. 10. 2022 došlo k nečekané úpravě jízdního řádu linky 

č. 31, zejména u ranních spojů. Informace o změnách se nedostala k občanům 

včas, při změnách vždy s předstihem informovat kancelář místní části o vyhlášení 

– vyvěšení informací. 

- Propadlá část komunikace a vyvrácené patníky – ulice Pasíčka, u výjezdu na 

Anenskou. Požadavek na opravu bude předán na OD. 

- Nezajištěné polorozpadlé garáže na tzv. točně v Pasíčkách, za č. p. 279 – 

požadavek na řešení situace byl již v minulých letech předán na stav. úřad. 

Opětovně bude posláno stavebnímu úřadu, vlastník pozemku s garážemi není 

z místní části. 

- P. Karola zajistí na konec listopadu závěrečné jednání komise. 

  

V Jaroslavicích, dne 18. 10. 2022 

 

Zapsala: J. Skydánková, tajemnice KMČ Jaroslavice 

Ověřil: V. Karola, předseda KMČ Jaroslavice 

                    


